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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 15. 6. 2016  v 

RKD  v Sučanoch. 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 
kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 
 
P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 
3.   Mgr. Lenka Orelová               -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    
- viď prezenčná listina 
 
Ostatní prítomní: 
1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 
2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 
Hostia:   

                - viď prezenčná listina 
 
Program: 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2016 
7. Návrh VZN obce Sučany o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce 
8. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/1999 Udeľovanie čestného občianstva obce Sučany, ceny 

obce Sučany a ceny starostu obce Sučany – Sučianska Fazuľka 
9. Návrh VZN o určení názvu ulíc v obci Sučany 
10. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany 
11. Stav čerpania finančných prostriedkov 
12. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2016 
13. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 
14. Cintorín – riešenie vstupu, oplotenie, pomník, rozšírenie 
15. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce  
16. Informácia o kultúrnych akciách /Hodžove dni, jedenástky/ 
17. Správy o činnosti komisií 
18. Rôzne 
19. Interpelácie 
20. Záver 
 
1. O t v o r e n i e   
 
Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 
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obecného zastupiteľstva.  
Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 
boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 
web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   
 
Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 
 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert 
Kováč 
 
Za:  4 /Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, Ing. Peter Belica, Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 
Proti:  0 
Zdržal sa:  2  / Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč / 
Neprítomní:  5 / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský/ 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jasmriška 
 
Hlasovanie -  za schválenie overovateľov zápisnice v zložení – Ing. Peter Belica, Ing. Ján 
Jamriška 
Za:  4 /p. Jaroslav Makovník, p. Martin Rybár, Ing. Vladimír Bulej PhD.,Mgr. Róbert Kováč 
/ 
Proti:  0 
Zdržal sa:  2  /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška/ 
Neprítomní: :  5 / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský/ 
 
  
3. Schválenie programu 
 
Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. Požiadal o doplnenie bodu programu  
zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu (s odsúhlasením posunu 
vyčleneného priestoru pre verejnosť  na 14.40 hod.) s tým, že za bod č. 9 sa vsúva bod č. 10, 
ktorý znie: Návrh voľby členov do správnej rady pri ZŠ, MŠ Sučany a Strediska Evanjelickej 
diakonie DC Sučany (dom sv. pastiera) 
 
Hlasovanie - za schválenie doplnenia  programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
o bod č. 10 v znení : Návrh voľby členov do správnej rady pri ZŠ, MŠ Sučany 
a Strediska Evanjelickej diakonie DC Sučany (dom sv. pastiera) 
Za : 6 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  5 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský/ 
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 Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 
 
Za : 6 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  5 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský/ 
 
 
4. Správa o plnení uznesení OZ 

 
Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sú všetky splnené  
okrem uznesenia 41/2016 z 18.4.2016, kde nastala chyba a je potrebné ho zrušiť. 
 
Hlasovanie  - za ruší sa  
- časť II. a/ Uznesenia č. 41/2016 z18. 4. 2016 

a  schvaľuje sa  
a/ predĺženie zmlúv nájomných bytov 

 jednoizbové byty na Ul. Tehelná č. 5,7,9,11 na obdobie jedného roka do 30. 9. 2017 
týmto nájomcom: 

Rastislav Chabada   Renáta Hanuliaková 
Emil Facuna    Lenka Orelová 
Renáta Farkašová   Alžbeta Šalagová 
Magdaléna Václaviková 
 

 
Za : 6 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  5 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský/ 
 
  
Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 
 
Za : 6 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  5 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský/ 
 
5. Správy z vykonaných kontrol 
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Mgr. Lenka Orelová oboznámila poslancov z výsledkami vykonaných kontrol k uvedenému 
dňu a to kontroly dodržiavania VZN  č. 1/2013 o poskytovaní dotácií v roku 2015 a z kontroly  
nakladania s majetkom a hospodárenie s finančnými  prostriedkami v MŠ Sučany. 
Pri kontrole dodržiavania VZN o poskytovaní dotácií dochádza k nedostatkom, hlavne čo sa 
týka doručovania žiadostí,  taktiež tieto neboli prerokované v ekonomickej komisií, zmluvy 
obsahujú veľa formálnych chýb.  
Príchod – Mgr. Veronika Ďaďová – 14,10 hod.  
Diskusia: Martin Rybár – zabezpečiť kontrolu dotácií ešte pred schválením 
Mgr. Lenka Orelová – podľa nového zákona  musí sa vykonať už pri žiadosti administratívna 
kontrola kontrolovanej osoby  
Kontrola nakladania s majetkom a hospodárenie s finančnými prostriedkami v MŠ- materská 
škola je bez právnej subjektivity, celé financovanie ide cez obec a taktiež personálne 
záležitosti rieši obec. Potrebné je hlavne sprehľadniť majetok v objekte MŠ, nakoľko sa tu 
nachádza majetok zakúpený z prostriedkov ZRPŠ alebo z darov od rodičov /zlepšiť 
evidenciu/. Taktiež odporúča vypracovať novú kolektívnu zmluvu.  
 
Hlasovanie – za berie na vedomie -  
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol, 
Správu č. 02/2016 z kontroly dodržiavania VZN  č. 1/2013 o poskytovaní dotácií v roku 
2015, 
Správu č. 06/2016 z kontroly  nakladania s majetkom a hospodárenie s finančnými  
prostriedkami v MŠ Sučany 
 
Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  4 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Bc. 
Ján Adamovský/ 
 
6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2016 
 
Mgr. Lenka Orelová oboznámila poslancov s plánom kontrol na druhý polrok 2016. 
 
Diskusia:  Ing. Vladimír Bulej, PhD. – dotaz ohľadom energetických  certifikátov  budov 
Starosta odpovedal, že sa robia postupne pre jednotlivé budovy obecného úradu a ZŠ 
 
Hlasovanie – za schvaľuje plán činnosti hlavnej kontrolórky obce Sučany na II. polrok 
2016 
Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  4 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Bc. 
Ján Adamovský/ 
 
7.  Návrh VZN obce Sučany o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 
stavebnými odpadmi na území obce 
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Starosta informoval poslancov o zverejnenom návrhu nového VZN o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi, schvaľovať sa už bude nové 
znemie po zapracovaní pripomienok Mgr. Belicovej.  
Ing. Budzáková oboznámila poslancov s návrhom nového VZN, nakoľko sa musí vychádzať 
z nového zákona o odpadoch, ktorý je platný a od 1.1.2017, zmena je hlavne, že sa bude 
prechádzať na zber biologicky rozložiteľný odpad zo záhrad./ kompostovanie/.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – VZN bolo prerokované aj na stavebnej komisii a komisia 
odporúča zaviesť v obci kompostovanie 
Diskusia: Mgr.  Veronika Ďaďová – dotaz ako bude táto činnosť prakticky fungovať, čo sa 
stane ak si občan kompostér nezakúpi 
Martin Rybár – občania budú mať na výber, môžu si zakúpiť kompostér, môžu odpad vyviesť 
na zberný dvor alebo odovzdať pri zvoze /bude to fungovať ako doteraz/.  
Starosta upozornil, že by sa malo znižovať množstvo komunálneho odpadu, nakoľko týmto 
spôsobom by sa malo viac odpadu separovať.  
Mgr. Lenka Orelová – potrebné je zvýšiť informovanosť občanov  
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – VZN sa bude postupne upravovať 
 
Hlasovanie – za schválenie VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
 
Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová / 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní:  4 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Eva Bencová, Bc. 
Ján Adamovský/ 
 
8. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 2/1999 Udeľovanie čestného občianstva obce Sučany, 
ceny obce Sučany a ceny starostu obce Sučany – Sučianska Fazuľka 
 
Starosta informoval o návrhu dodatku č. 1 k VZN č. 2/1999, zmena nastala len v názve a to, 
že sa vypúšťajú v názve slová Sučianska Fazuľka.  
 
Diskusia: Mgr. Veronika Ďaďová – ako dlho existovala Sučianska Fazuľka 
Názov sa zmenil len dodatkom, neoficiálne názov existoval od roku 2008.  
Príchod – Ing. Eva Bencová – 14,40 hod.  
 
Hlasovanie – za schválenie dodatok č. 2  k VZN č. 2/1999  Udeľovanie čestného 
občianstva obce Sučany, ceny obce Sučany a ceny starostu obce Sučany 
 
Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová/ 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 /Mgr. Veronika Ďaďová/ 
Neprítomní:  3 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Bc. Ján Adamovský/ 
 
9. Návrh VZN o určení názvu ulíc v obci Sučany 
 
Starosta oboznámil poslancov z návrhom VZN o určení názvu ulíc v obci Sučany časť 
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Hrabiny a Kamene. 
Martin Rybár – ekonomická komisia navrhuje názov ul. Hubová v časti Hrabiny a ul. Pod 
Čapíkom v časti Kamenné. 
Mgr. Veronika Ďaďová – kultúrna komisia navrhla názov ul. Hubová /Hrabiny/ a ul. Pod 
Bukovinou /Kamenné/.  
Diskusia: Ing. Peter Belica – navrhol zmeniť názov ul. Fučíkovej 
Starosta odpovedal, že je to potrebné veľmi zvážiť, nakoľko obyvatelia dotknutých ulíc majú 
mimoriadne náklady pri zmene dokladov 
Jaroslav Makovník – navrhuje názov ul. Pod Bukovinou v časti Kamenné 
 
Hlasovanie – za schválenie VZN obce Sučany č. 3/2016  o určení názvu ulíc v obci 
Sučany časť Hrabiny ul. Hubová, časť Kamene ul. Pod Bukovinou  
 
 
Za : 8 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Mgr. Veronika Ďaďová/ 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  3 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Bc. Ján Adamovský/ 
 
Priestor pre občanov  
 
p. Vydrová mala dotaz ohľadom pozemku, či by bola možnosť odkúpenia pozemku, chceli by 
na uvedenom pozemku postaviť dom, chce vedieť aké podmienky by boli pre výstavbu 
Starosta informoval menovanú, že uvedený pozemok obec plánuje predať, bol vypracovaný 
úradný odhad, ale bude potrebné určiť akým spôsobom, stanoviť podmienky verejnej 
obchodnej súťaže 
Ing. Eva Bencová – bude potrebné sa informovať o podmienkach určených v platnom 
územnom pláne ohľadom výstavby domu v tejto lokalite 
p. Vydrová, ak nebude možné pozemok odkúpiť, požiadala o možnosť prejazdu pri stavbe 
domu v uvedenej lokalite 
p. Murčeková – požiadala o prerokovanie svojej sťažnosti, ohľadom rozkrádania jej majetku, 
zatiaľ sa  nič neriešilo 
 
10. Návrh voľby členov do správnej rady pri ZŠ, MŠ Sučany a Strediska Evanjelickej 
diakonie DC Sučany (dom sv. pastiera) 
 
Starosta informoval o požiadavke Evanjelickej diakonie Sučany o delegovanie nového člena 
do Správnej  rady pri Stredisku Evanjelickej diakonie DC Sučany, nakoľko končí mandát p. 
Milošovi Bellovi. Navrhujú p. Martina Rybára.  
Diskusia: Ing. Eva Bencová – delegovanie už bolo schválené  
Diskutovalo sa už o delegovaní do rady. Ale uznesenie nebolo schválené 
Martin Rybár – p. Taškárová to s ním už prerokovala 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – môže sa navrhnúť aj druhý kandidát 
 Príchod - Bc. Ján Adamovský – 15,10 hod.  
Hlasovanie  - za schválenie Zástupcu za Obec Sučany do Správnej rady Strediska 
Evanjelickej Diakonie, Diakonické centrum Sučany: Martina Rybára 
 
Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, 
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Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  2 /Ing. Eva Bencová, Martin Rybár/ 
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
Do Rady školy pri ZŠ SNP  starosta navrhol Mgr. Veroniku Ďaďovú, Ing. Vladimíra Buleja, 
Ing. Evu Bencovú, Mgr. Róberta Kováča, nakoľko niektorí  už v Rade školy pracovali. 
Diskusia: nebola 
 
Hlasovanie – za schválenie zástupcov zriaďovateľa do  Rady školy pri ZŠ SNP 
v Sučanoch na ďalšie funkčné obdobie rady školy Mgr. Veroniku Ďaďovú, Ing. 
Vladimíra Buleja, Ing. Evku Bencovú, Mgr. Róberta Kováča v zmysle Vyhlášky MŠ SR 
č. 291/2004 Z. z. , ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej 
samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení v znení 
Vyhlášky MŠ SR  č. 230/2009 Z. z. a v zmysle §24 a 25 zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení zákonov v znení 
neskorších predpisov  
 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján 
Adamovský / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
Starosta navrhol do Rady školy pri MŠ Ing. Katarínu Malkovú, Martina Rybára, Annu 
Ferkovú. 
 
Hlasovanie – za schválenie zástupcov zriaďovateľa do  Rady školy pri MŠ v Sučanoch 
na ďalšie funkčné obdobie rady školy Ing. Katarínu Malkovú, Martina Rybára, Annu 
Ferkovú v zmysle Vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z. , ktorou sa určujú podrobnosti 
o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom 
a finančnom zabezpečení v znení Vyhlášky MŠ SR  č. 230/2009 Z. z. a v zmysle §24 a 25 
zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 
a o zmene a doplnení zákonov v znení neskorších predpisov  
 
Za : 8 / Ing. Ján Jamriška, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Peter Belica, 
Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  1 / Martin Rybár/ 
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
11. Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Sučany 
 
Starosta informoval o potrebe schválenia dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom 
obce, nakoľko máme pomerne vysoké pohľadávky /DzN, KO/, je potrebné pre možnosť 
zostavenia splátkového kalendára, hlavne právnické osoby,  zvýšiť sumu s ktorou môže 
starosta disponovať.  
Martin Rybár – ekonomická komisia dodatok riešila a navrhuje  zvýšiť sumu až na výšku 
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6 000,- €.  
Diskusia: nebola 
Hlasovanie – za navýšenie sumy oproti zverejnenému návrhu  na 6 000,- € 
 
Za : 7 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  2 / Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová/ 
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
Hlasovanie – za schválenie dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom obce 
Sučany 
 
Za : 8 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  1 / Ing. Eva Bencová/ 
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
12. Stav čerpania finančných prostriedkov 
 
Poslanci boli oboznámení s čerpaním rozpočtu za I. štvrť rok 2016. 
Martin Rybár – ekonomická komisia prerokovala čerpanie a vzala ho na vedomie 
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – berie na vedomie stav čerpania finančných prostriedkov 
 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 
Bencová / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
12. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2016 
 
Prednosta informoval poslancov s návrhom na zmenu rozpočtu na rok 2016, návrh bol 
poslancom zaslaný.  
Martin Rybár – ekonomická komisia návrh prerokovala a navrhuje uvedené zmeny schváliť 
Diskusia: Martin Rybár – ponuka z SSE na rekonštrukciu VO, nutné potom splácať 15 rokov / 
asi 4 500,- € mesačne/, potrebné je to prerokovať v komisii a vybrať najlepšie riešenie, 
pravdepodobne najvýhodnejšie to bude riešiť vo vlastnej réžii 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – SSE asi veľmi predražené 
Starosta konštatoval, že najlepšie je prevádzať rekonštrukciu postupne, z vlastných financií, 
bez použitia úveru 
Ing. Eva Bencová – dotaz na použitie financií z fondu zelene a výšku použitia 
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Hlasovanie – za schválenie zmeny rozpočtu obce a ZŠ na rok 2016 v položkách: 
 
111 – Daň zo závislej činnosti FO                       +100 000,00  
06.4. 0 – 717 – Rekonštrukcia VO                      + 100 000,00 
454 – Použitie fondov /fond zelene/                       + 5 000,00 
05.1.0 – Údržba zelene                                            + 5 000,00 
 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 
Bencová / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
 
 
14. Informácia o PHSR 
 
Starosta informoval o záverečných prácach na PHSR, sú tu už zapracované aj pripomienky 
obce. PHSR je zostavované na 10 rokov a používa sa ako podporný program pri získavaní 
grantov. 
Návrh Programu hospodárskeho, sociálneho a kultúrneho rozvoja obce Sučany pre roky 2016 
– 2026 bol  spracovaný Mgr. Branislavom Zacharidesom, Rozvojová agentúra ŽSK, n.o. 
Diskusia: Ing. Eva Bencová – konštatovala, že PHSR čítala, zaujímavé čítanie 
 
Hlasovanie – za schválenie „Program hospodárskeho, sociálneho a kultúrneho rozvoja 
obce Sučany pre roky 2016 – 2026“ 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 
Bencová / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
15. Cintorín – riešenie vstupu, oplotenie, pomník, rozšírenie 
 
Prednosta predložil poslancom návrh na riešenie vstupu, oplotenia cintorína a taktiež pomníku 
padlým v I svetovej vojne. Vizualizáciu návrhu dostali všetci poslanci. V návrhu sa preferuje 
použitie tehál z domčeka / tento sa rozoberie/ na vstup do cintorína aby bolo zachované, že 
Sučany boli tehliarska obec.  
Diskusia: Martin Rybár – potreba zosúladiť aj inžinierske siete /vodovod, elektrika, položiť 
chráničky 
Ing. Eva Bencová – projekt na stavebnej komisii nebol prerokovaný, potrebné je ho 
prerokovať v komisii 
Mgr. Róbert Kováč – potreba riešiť aj chodník na Hlavnej ulici a oplotenie  
Ing. Bencová –  návrh vstupu do cintorína sa jej páči 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – uvedený návrh sa môže zobrať na vedomie, nie už schváliť, je 
potrebné mať viacej návrhov, ale aj vzorov na ploty  
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Hlasovanie – za berie na vedomie riešenie vstupu do cintorína a zapracovanie pomníka 
padlým I. sv. vojny navrhnuté Ing. Gustiňákom so zapracovaním prvkov 
prefabrikátových dielcov vybraného typu z predloženej ponuky, riešenie výsadby podľa 
navrhnutého plánu 
 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 
Bencová / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
Verejnosť 
MVDr. Peter Beniač požiadal o možnosť vystúpiť na zasadnutí. 
Starosta dal hlasovať o možnosti vystúpiť MVDr. Petra Beniača  
 
 
Hlasovanie - za schválenie doplnenia programu rokovania Obecného zastupiteľstva - 
možnosť vystúpenia MVDr. Beniača 
Za : 9 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 
Bencová / 
Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  2 / / JUDr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, / 
 
MVDr. Peter Beniač  informoval poslancov, že v obci otvoril novú veterinárnu ambulancia / 
ul. Osloboditeľov/, ponúka služby všetkým občanom obce /očkovanie psov proti besnote, 
kastrácie/.  
 
16. Prevody a prenájmy nehnuteľného majetku obce  
Príchod: MUDr. Iveta Trnovská, MPH. – 16,00 hod.  
 
Starosta informoval poslancov o návrhu Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve a darovacej zmluve  
s p. Igorom Žilkom na vybudovanie prístupovej cesty v IBV k novobudovanej cesty Pod 
Bukovinou. Cesta by sa rozšírila na dvojsmernú cestu, jedná sa o predaj v šírke 2 m v cene 
42,- €/ m2/ 14 900,- €/. Je potrebné takto postupovať aj v iných častiach obce, aby nenastali 
problémy s prístupovými komunikáciami v obci.  
Diskusia:  
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – cestu je potrebné vybudovať, neskôr nebudú problémy, potrebné 
je postupovať takto aj v iných častiach obce 
Mgr. Róbert Kováč – aby sa neznevýhodňoval p. Žilka, má sa podobným spôsobom 
dobudovať komunikácia v časti Stará tehelňa a potom budovať komunikácie na súkromných 
pozemkoch 
Starosta odpovedal, že sa musí vychádzať z územného plánu obce a v tejto oblasti je 
plánovaná IBV 
Martin Rybár – ekon. komisia o zmluve nerokovala, nakoľko návrh prišiel neskoro a nebol 
prerokovaný v stavebnej komisii cena je dosť vysoká, ale cesta je potrebná 
Ing. Eva Bencová – cena je vysoká, ale jednosmerné ulice už nemá význam budovať, 
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potrebné je zvolať spoločné zasadnutie ekonomickej a stavebnej komisie a prizvať aj p. Žilku 
Mgr. Eva Belicová – pripomenula, že požiadavky občanov na výkup pozemkov pod cestami 
je pozostatkom inej doby a obec tieto problémy len zdedila 
Prednosta informoval o požiadavke na prejazd pozemku pri výstavbe domu, ale táto žiadosť 
je zatiaľ bezpredmetná a nebude sa o tomto rokovať 
 
17. Informácia o kultúrnych akciách /Hodžove dni, jedenástky/ 
 
Starosta informoval o konaní kultúrnych akcií v obci a to Turiec Fest / staré futbalové ihrisko/, 
Dni Milana  Hodžu / 25.6.2016/ a Futbalové jedenástky /2.7.2016/. 
Poslancom boli odovzdané pozvánky na Dni Milana Hodžu.  
Mgr. Veronika Ďaďová – informovala aj o konaní Štiavnického kotlíka /16.7.2016/ a už 
zrealizovanej akcii a to Deň matiek a MDD. 
 
Hlasovanie – za berie na vedomie informácie o kultúrnych akciách /Hodžove dni, 

jedenástky/ 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 

Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 
Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 / / JUDr. Peter Belica / 
 
18. Správy o činnosti komisií 
 
Mgr. Veronika Ďaďová - podala správu o činnosti kultúrnej komisie a taktiež o akciách, ktoré 
ich ešte čakajú.  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – podala správu zo sociálnej komisie, informovala o predaji 
budovy Prefi – internátu, v ktorom sa nachádza ambulancia všeobecnej a zubnej lekárky, je 
potrebné riešiť umiestnenie ambulancii v iných priestoroch, taktiež bola prevedená návšteva 
rómskych rodín na Partizánskej ulici, nutné zbúrať časť objektu 
Prednosta informoval, že bol doručený príkaz na vysťahovanie z objektu a tento bude 
následne zbúraný, taktiež informoval  o možnosti presunu lekárov do priestorov v bytovke na 
Prefe, ale nereagovali  a do stredu obce nechcú ísť.  
Starosta informoval, že z ŠFRB sa na výstavbu ambulancii dotácia nedá získať.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD. –  obec môže hľadať nových lekárov 
Ing. Eva Bencová – na tieto účely by bolo vhodné využiť ubytovňu od p. Martinčeka, kúpiť 
uvedený objekt a umiestniť lekárov 
Starosta odpovedal, že sú veľké náklady na kúpu /p. Martinček požaduje minimálne 150 tis. 
€/ ale aj na prerobenie objektu na tieto účely 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH – navrhla návštevy bývalých spoluobčanov umiestnených 
v domoch sociálnych služieb, aspoň raz ročne 
Ing. Eva Bencová – podala správu z činnosti stavebnej komisie, zaoberali sa novým zákonom 
o odpadoch /kompostéry/, zaoberali sa prípadom p. Michalkovej /prístupová cesta do 
záhradkárskej osady, požiadavkou na odškodnenie za vyvlastnenie pozemkov rodine 
Roháčikovej, požiadavkou sprístupnenia pozemkov vlastníkom pod Skalou 
Ing. Peter Belica – konštatoval, že prístup do záhradkárskej  osady je celkom dobrý 
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – pozvať na komisiu p. Kapustu a p. Bizoňa požiadať o vysvetlenie, 
kde sú problémy s prejazdom na Starej tehelni 
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Diskusia: nikto sa neprihlásil 
Martin Rybár –podal správu o činnosti ekonomickej komisie 
Diskusia: nikto sa neprihlásil 
 
Hlasovanie – za schválenie 1 krát ročne vykonať návštevu  našich spoluobčanov 
umiestnených v Domovoch dôchodcov resp. opatrovateľských služieb v Turci (okrem 
Sučian) za účasti pracovníkov OÚ a poslancov 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 

Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 
Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 / / JUDr. Peter Belica / 
 
 
19. Rôzne 
 
Starosta informoval o návšteve mesta Fulneku, išlo projekt o cezhraničnej spolupráce, 
nakoniec Fulnek do projektu nejde.  
Možnosť je spolupráce s Poľskom, ale nakoniec bude spolupráca len v činnosti seniorov spolu 
s mestom Fulnek.  
Ing. Vladimír Bulej PhD. – nadniesol, či by nebola možnosť na spoluprácu s mestom Uherský 
Brod, spojenie Hodža – Komenský/, starosta uviedol, že toto preverí u Mgr. Zacharidesa 
Prednosta informoval o prestavbe budovy PL – prebehli rokovania so staviteľom, 
najvýhodnejšia je  možnosť predať celú budovu, táto sa celá opraví a nakoniec ju celú 
z dotácie odkúpime naspäť, podmienky sa ešte upresnia a na základe tohto  sa bude 
rozhodovať  
Prednosta informoval aj o prestavbe rodinného domu Windisch vo vlastnej réžii, budeme 
materiál nakupovať a prerábku budú uskutočňovať pracovníci VPP pod odborným dohľadom. 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. – od septembra 2016 bude fungovať aj nové CVČ, požiadavka 
na zmenu VZN o prideľovaní bytov 
Ing. Eva Bencová –a MUDr. Iveta Trnovská, MPH – vzdali sa poverenia na vykonávanie 
občianskych obradov.  
Jaroslav Makovník – požiadal o uskladnenie stavebnej drte do kontajnerov, nakoľko sa veľmi 
práši 
 
Hlasovanie – za berie na vedomie vzdanie sa  poverenia k vykonávaniu občianskych 
obradov  MUDr. Ivety Trnovskej a Ing. Evky Bencovej. 
Za : 10 / Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD., 

Ing. Peter Belica,  Mgr. Veronika Ďaďová, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 
Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH / 

Proti: 0 
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  1 / / JUDr. Peter Belica / 
 
 
23. Interpelácie 
Interpelácie neboli 
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8. Záver  
 
Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 
a zasadnutie  OZ ukončil. 
 
Daniela Ligačová 
zapisovateľka         
 
Overovatelia zápisnice:  
 
 
 
                                       ..........................................                     ............................................. 
                                                Ing. Peter Belica                                 Ing. Ján Jamriška 
 
 
 
 
 
  ..........................................                                                   ............................................ 
    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 
        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 
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Prezenčná listina 
 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 18. 4. 2016 v RKD Sučany  
 
Poslanci:   
 
1. Ing. Peter Belica 
2. Mgr. Veronika Ďaďová  - príchod 14,10                       
3. Martin Rybár   
4. Ing. Eva Bencová  - príchod 14,40 hod.  
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH – príchod 16,00 hod.  
6. Mgr. Róbert Kováč  
7. Jaroslav Makovník   
8. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
9. Ing. Ján Jamriška     
10.  Bc. Ján Adamovský – príchod 15,10 hod.  
 


	__DdeLink__282_1861468583
	_GoBack

